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Sprawa: BR.0003.311.2019

Szanowny Panie Prezydencie,

Mając na uwadze walkę ze smogiem, mam kilka pytań:

1. Jakie inwestycje termomodernizacyjne miasto wykonało już w tym roku (lub jest w trakcie)?
2. Jakie działania w walce ze smogiem misto podjęło w tym roku, pomijając termomodernizację budynków bedących własnością miasta?
3. Jakie są plany rozbudowy sieci ciepłowniczej?
4. Jakie działania miasto podejmuje, aby ciepło systemowe doprowadzić do dzielnic, gdzie jedynym źródłem ciepła (brak gazociągu i

ciepła systemowego) jest węgiel (ewentualnie pompy ciepła)? (Stodoły, Grabownia, Kamień, Ochojec, Golejów, Chwłęcice...) 

Za odpowiedzi na moje pytania z góry serdecznie dziękuję

Z poważaniem
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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